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Aan het college van Burgemeester en Wethouders,

Op vrijdag 17 april is het rapport over de toekomst van de sociale werkvoorziening 
Presikhaaf Bedrijven gepresenteerd. In de komende periode moet de Overbetuwse raad een 
besluit nemen op basis van de bevindingen van het door Berenschot opgestelde rapport. Op 
zaterdag 18 april vernamen wij dat de Liemerse gemeenten (Zevenaar, Duiven, Westervoort  
en Rijnwaarden) een afwijkend standpunt innemen over de verkoop van één van de grotere 
onderdelen van Presikhaaf Bedrijven. Dit bevreemdt de CDA fractie. Juist omdat de 
belangen heel groot zijn is regionaal samen optrekken van groot belang. Daarom komen wij  
tot de volgende vragen:

1. Is het college het eens met het standpunt van de Liemers gemeenten dat verkoop van de 
bestaande schoolmeubelenfabriek op dit moment niet opportuun is. Zo ja, op welke wijze 
heeft de wethouder in het Algemeen Bestuur namens de Overbetuwse raad het standpunt 
hierin verwoord? Wat zijn de gevolgen van een eventuele verkoop voor bestaande SW 
dienstverbanden, aantallen werkplekken etc?

2. Is het College het met de CDA fractie eens dat zorgvuldige communicatie over de 
(toekomstige) verkoop van bedrijfsonderdelen van groot belang is om te voorkomen dat er 
onnodig onrust gaat ontstaan bij de medewerkers van Presikhaaf Bedrijven EN vanwege de 
onderhandelingspositie van het bedrijf? En zo ja, hoe verklaart het college dat er nu 
wederom ruis op de lijn is ontstaan?

3. Is het College van mening dat er ook met lokale (Overbetuwse) werkgevers nieuwe 
afspraken gemaakt moeten worden over de inzet van mensen vanuit de (voormalige) sociale 
werkvoorziening. Betekent dit bijvoorbeeld dat met Look-a-look in Andelst waar nu veel 
mensen vanuit Nijmegen werken nieuwe afspraken gemaakt worden zodat ook mensen met 
een SW-indicatie uit Heteren, Elst, Herveld, Driel en de anderen dorpen hier aan het werk 
kunnen gaan?

4. Welke termijn heeft het College voor ogen voor wat betreft de gefaseerde afbouw van 
Presikhaaf Bedrijven. En is 2018 (genoemd door o.a. BBO) daarbij een optie?

5. Kan het College het proces van besluitvorming aangeven. Betekent dit dat er mogelijk een 
extra raadsvergadering moet worden ingepland?

Ondertekening:
Mart van Baak (CDA)

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze inlichtingen kunnen zowel 
geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de vragen te beantwoorden is 30 dagen. Schriftelijke 
vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor verzending naar de portefeuillehouder en 
verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.


